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Protokół z XXIV Sesji
Rady Gminy w Zatorach

odbytej w dniu 20 listopada  2008 r. w Urzędzie Gminy  Zatory

Uczestnicy obrad XXIV Sesji wg. załączonych list obecności, które stanowią 
załącznik nr 1i 2 do protokółu. 

Porządek obrad:
1. Otwarcie sesji.
2. Stwierdzenie prawomocności obrad.
3. Przyjęcie porządku obrad.
4. Przyjęcie protokółu z poprzedniej sesji Rady Gminy.
5. Projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy na rok 2008.
6. Podjęcie  uchwały  w sprawie  zmiany  uchwały  Nr  64/XI/03  Rady  Gminy  w 

Zatorach  z  dnia  01  grudnia   2003  r.  w  sprawie  utworzenia  jednostki 
organizacyjnej gminy.

7. Informacja z przeprowadzonej analizy oświadczeń majątkowych.
8. Interpelacje i zapytania radnych.
9. Sprawy różne.
10. Zamknięcie obrad.         

Ad.pkt 1

Obrady  XXIV  Sesji  Rady  Gminy  w  Zatorach  o  godz.9°°  otworzył 
Przewodniczący Rady Gminy Pan Zdzisław Lasocki . Przywitał radnych oraz gości 
zaproszonych.

Ad.pkt 2

Ustawowy skład Rady 15 radnych,  w obradach XXIV Sesji  udział  brało 13 
radnych. Obrady XXIV Sesji trwały w czasie od godz. 9°° do godz. 10°°.

Ad.pkt 3

Do przedłożonego porządku obrad  dodano dwa punkty:

- podjęcie uchwały w sprawie zagwarantowania środków na realizację projektu 
pod nazwą „Przebudowa drogi gminnej w miejscowości Dębiny,

- Podjęcie uchwały w sprawie zagwarantowania środków na realizację projektu 
pod nazwą „Przebudowa drogi gminnej w miejscowości Drwały. 

Przewodniczący poddał pod głosowanie przedstawiony porządek obrad.

Za 14 głosów

Rada Gminy w obecności 13 radnych, 13 głosami „za” przyjęła porządek obrad.
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Ad.pkt 4

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że protokół z obrad XXIII Sesji 
Rady Gminy był do wglądu w Biurze Rady, nie zgłoszono żadnych uwag, przyjęcie 
jego poddał pod głosowanie.

Za 13 głosów.

Protokół z XXIII Sesji Rady Gminy został przyjęty bez uwag.

Ad pkt 5

Skarbnik Celina Czerska zreferowała zmiany dotyczące budżetu za 2008 rok,
zaznaczyła, że główne zmiany to wpływ dotacji , pozostałe zmiany zostały naniesione 
zgodnie z potrzebami. 

Radna Pani Zofia Drabczyk zwróciła się z zapytaniem czy został już złożony 
wniosek na zadanie budowa kanalizacji i oczyszczalni ścieków w Pniewie oraz czy 
jest wykonana dokumentacja na budowę dróg w Dębinach i Drwałach.

Skarbnik  Pani  Celina  Czerska  wyjaśniła,  że  wniosek  na  kanalizację  został 
złożony oraz poinformowała, że dokumentacja na drogi została wykonana.

Następnie odczytała projekt uchwały Nr 122/XXIV/08.

Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie .
Za – 13 głosów.

Rada  Gminy  w  obecności  13  radnych,  13  głosami  „za”  podjęła  uchwałę 
Nr 122/XXIV/08 z dnia 20 listopada 2008 r., w sprawie zmiany budżetu gminy na 
2008 rok , która stanowi załącznik nr 3 do protokółu.

Ad. pkt 6

Skarbnik  Pani  Celina  Czerska  wyjaśniła,  że  przy  poprzedniej  uchwale  w 
sprawie  powołania  Zakładu  Usług  Komunalnych  nie  było  załącznika   Nr  2 
dotyczącego środków trwałych.

Radna  Pani  Zofia  Drabczyk  zapytała,  czy  poprzednia  uchwała  była  ważna 
w przypadku braku załącznika oraz czy ciągnik jest gminy  czy ZUK.

Skarbik Gminy poinformowała, że jest zapis, który mówi, iż wykaz środków 
trwałych powinien być jako załącznik do uchwały natomiast  ciągnik jest  środkiem 
gminy.
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Następnie odczytała projekt uchwały Nr 123/XXIV/08.

Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie .
Za – 13 głosów.

Rada  Gminy  w  obecności  13  radnych,  13  głosami  „za”  podjęła  uchwałę 
Nr 123/XXIV/08 z dnia 20 listopada 2008 r., w sprawie zmiany uchwały Nr 64/XI/03 
Rady Gminy w Zatorach z dnia 01 grudnia 2003 r. w sprawie utworzenia jednostki 
organizacyjnej gminy. , która stanowi załącznik nr 4 do protokółu.

Ad. pkt 7, 8

Skarbnik Pani Celina Czerska poinformowała radnych, że uchwały są potrzebne 
do wniosków, które zostaną złożone na przebudowę dróg gminnych w Dębinach i 
Drwałach.

Pani  Radna Zofia  Drabczyk zapytał,  czy  uchwała  nie  powinna  nazywać  się 
uchwałą intencyjną i czy nie zostanie odrzucony wniosek.

Skarbnik  Gminy  wyjaśniła,  że  nie  musi  nazywać  się  uchwała  intencyjna, 
podkreśliła,  że  zostało  uzgodnione  z  Izbą  Obrachunkową  a  do  wniosku  zostanie 
dołączony projekt budżetu na 2009 r., oraz uchwała.  

Następnie odczytała projekty uchwał
-  Nr 124/XXIV/08.
-  Nr 125/XXIV/08

Przewodniczący poddał projekt uchwały Nr 124/XXIV/08 pod głosowanie .
Za – 13 głosów.

Rada  Gminy  w  obecności  13  radnych,  13  głosami  „za”  podjęła  uchwałę 
Nr 124/XXIV/08 z dnia 20 listopada 2008 r., w sprawie zagwarantowania środków na 
realizację projektu pod nazwą „Przebudowa drogi gminnej w miejscowości Dębiny, 
która stanowi załącznik nr 5 do protokółu.

Przewodniczący poddał projekt uchwały Nr 125/XXIV/08 pod głosowanie .
Za – 13 głosów.

Rada  Gminy  w  obecności  13  radnych,  13  głosami  „za”  podjęła  uchwałę 
Nr 125/XXIV/08 z dnia 20 listopada 2008 r., w sprawie zagwarantowania środków na 
realizację projektu pod nazwą „Przebudowa drogi gminnej w miejscowości Drwały, 
która stanowi załącznik nr 6 do protokółu.
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Ad. pkt 9

Przewodniczący Pan Zdzisław Lasocki poinformował, że wpłynęły pisma od 
Wojewody Mazowieckiego jak i również z Urzędu Skarbowego w Pułtusku w sprawie 
analizy oświadczeń majątkowych. Zaznaczył, że wystąpiły takie uchybienia jak: brak 
podpisu , nie wykazano nieruchomości, błędnie wypełniono pola.

 
Ad. pkt 10

Radna Pani Anna Chudoń zabrała głos w sprawie oświetlenia jak i w sprawie 
koszy na śmieci.

Wójt  Włodzimierz  Kaczmarczyk,  wyjaśnił,  że  oświetlenie  jest  potrzebne, 
ponieważ  rano  dużo  osób  wyjeżdża  do  pracy,  odnośnie  koszy  na  śmieci,  to 
poustawiane są tam, gdzie największe jest skupisko (szkoła, kościół). Nadmienił, że 
kosze są napełniane różnymi odpadami.

Ad. pkt 11

Radna Pani Zofia Drabczyk zwróciła uwagę, że jeśli w ciągu tygodnia dojdą jakieś 
zmiany  do  uchwały  budżetowej  to  nie  należy  ich  dosyłać  radnym,  zaznaczyła,  że  w 
przypadku  kiedy  nie  ma  posiedzenia  komisji  to  projekty  przesłać  należy  razem  z 
zaproszeniem.  

Ad. pkt 12

Wobec  zrealizowania  porządku  obrad  o  godz.  10°°  Przewodniczący  Rady 
Gminy zamknął obrady XXIV Sesji Rady Gminy.

Na tym posiedzenie i protokołowanie zakończono.

Protokołowała
Hanna Skoczylas
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